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افزایش قیمت گاز بدون اطلاع قبلی، صنعت استان را در تنگنا قرار داده است

نشست مشترک گروه کاری انرژی اتاق تبریز با مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی با محوریت بررسی مشکل افزایش

قیمت گاز بدون اطلاع قبلی به صنایع و اتخاذ برخی تدابیر برای جذب امتیازات ملی از سفر ویز نیرو به استان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، یونس اکبرپور پایدار، رئیس کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز در این نشست گفت: در شرایطی که با کمبود گاز و برق مواجه هستیم،

می توانیم با بهره گیری از ماشین آلات به روزتر صرفه جویی انرژی را در دستورکار قرار دهیم.

وی با اشاره به اینکه حال صنعت خوب نیست، ادامه داد: صنایع اتاق بازرگانی تبریز آماده ی همکاری با شرکت گاز استان است.

رئیس کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز با تاکید بر اینکه افزایش بهای قیمت گاز بدون اطلاع قبلی یکی از مشکلات اخیری است که از دی ماه حوزه ی صنعت استان را دچار

تنش کرده است.

وی با اشاره به ماده 25 قانون بهبود محیط کسب وکار گفت: ما در نامه ای درخواست کرده ایم تا قبل از هرگونه افزایش تعرفه ی انرژی گاز و برق، به ما اطلاع داده شود، چرا

صنایع محصولات تولیدی خود را به صورت پیش فروش می فروشند و پس از فروش محصولات متوجه افزایش قیمت نهایی محصول می شوند.

اکبرپور پایدار تاکید کرد: افزایش دو ونیم برابری انرژی نزدیک نوروز، تنش های زیادی در عرصه ی صنعت ایجاد می کند.

وی گفت: واحد های کوچک تولیدی و صنعتی استان با افزایش تعرفه گاز بدون اطلاع قبلی آسیب می بینند، بالای ۹۲ درصد از فعالان صنعتی استان در بخش غیرتولیدی فعال

هستند و افزایش بدون اطلاع قبلی در روند کاری آن ها تنش ایجاد می کند.

پایدار ضمن تاکید بر رعایت صرفه جویی در مصرف انرژی گاز، عنوان کرد: مقدار معینی برای هر واحد تولیدی بنابر استفاده ی آن درنظر گیرد، با آگاه سازی و آموزش روندی را پیش

رو بگیریم که صنایع بجای پرداخت جرائم به اداره ی گاز آن مبلغ را برای بهسازی مجموعه ی تولیدی خود اختصاص دهند.

فیروز خدایی؛ مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی گفت: برای تعیین قیمت تعرفه گاز یک سری قوانینی وجود دارد ما نیز در جلسه ای که بصورت وبیناری با معاون وزیر

داشتیم برگزار از افزایش قیمت انرژی شاکی بودیم

وی ادامه داد: تعرفه قیمت گاز براساس نرخ خوراک گاز پتروشیمی تعیین می شود، قانون در موضوع استفاده ی استاندارد از گاز در مجموعه های صنعتی سختگیری نمی کند

مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی، افزود: بهتر است مشخص شود که هر مجموعه تولیدی به چه میزان انرژی گاز نیاز دارد، تا مصرف آن بنابر نیاز در نظر گرفته شود.

خدایی عنوان کرد: معین کردن مصرف استاندار برای مجموعه های تولیدی نیز احتمالاً از سال آینده در گرفته شود یعنی مشخص شود که هر مجموعه به چقدر انرژی برای تولید

محصولات خود نیاز دارد.

وحید کوچه مشکی، رئیس گروه کاری انرژی کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق تبریز نیز در این جلسه گفت: بحث انرژی یک سری مسائل و قوانینی دارد، برخی از صنایع از

قوانین موجود اطلاعاتی کافی ندارند در این راستا با مجموعه های صنعتی وابسته به گاز جلساتی برگزار کنیم.

وی بر اطلاع رسانی تعرفه گاز و برق قبل از اعمال افزایش تاکید کرد و گفت: از وزیر نیرو این موضوع را مطالبه کنیم، بحث قیمت را شفاف کنیم و از قبل اعلام کنیم.
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